
Sticht 

 

 

 
 

 

VERSLAG 
 

 

Periodiek overleg Inspectie-instellingen AS 6800 
 

Datum : 13 oktober 2017  

Plaats : SIKB, Gouda 

 

 
Aanwezig :  

  Zie bijlage  

 

 
Actie  
Door 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
Verkade 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 

1. Opening, vaststellen agenda 
Pieter Tienstra geeft aan dat hij nog een extra punt voor de agenda heeft, dit 
wordt onder agendapunt 4i besproken. 
 

2. Verslag vorige bijeenkomst  
Yuan Au is uit dienst getreden, voor het overige zijn er geen opmerkingen. 
Actiepunten zijn besproken en afgehandeld of op de agenda geplaatst. 

 
3. Mededelingen/ informatie-uitwisseling 

a. Ontwikkelingen omtrent wetgeving (Rbk, BAL) zijn besproken. De 
wijziging van het Rbk is uitgesteld tot 1 april 2018, dit betekent dat 
ook de aangepaste 6800 pas per 1 april gebruikt kan worden (mits 
deze dan definitief is), overgangstermijn blijft wel een jaar. De 

Omgevingswet (en dus ook het BAL) is uitgesteld tot ten minste 1 
januari 2021. 

b. Project robotinspecties is inmiddels afgerond. Uitkomst is dat het niet 
is toegestaan ongecoate ondergrondse tanks  met behulp van een 
camera te inspecteren, aangezien uit het project is gebleken dat niet 
alle aanwezige gebreken met de camera worden geconstateerd. Het 
rapport zal door Jordi Verkade aan de inspectie-bedrijven worden 

nagezonden. 
c. Overgang BRL K903 en REIT naar SIKB: SIKB heeft per 1 juni jl het 

beheer van document BRL K903 overgenomen. Voor dit beheer is het 
bestaande CCvD voortgezet, het CCvD TTA. Theo Edelman is 

voorzitter en Jordi is secretaris van dit college. Ook de permanente 
begeleidingscommissie, de zogenaamde REIT commissie valt nu onder 
SIKB. Jordi is hier de voorzitter van en Kiwa verzorgt het secretariaat. 

Tenslotte is ook de website www.reit.nl onder de vlag van SIKB 
gekomen. De BRL K903 zal te zijner tijd de naam BRL 7800 krijgen. 

d. Terugkoppeling CCvD TTA: de eerste collegevergadering heeft 
inmiddels plaatsgevonden. Naast kennismaking stonden met name de 
wijziging activiteitenregeling, aanpassing BAL en de nieuwe versie van 
K903 op het programma. Verslagen van het CCvD worden op de site 

van SIKB geplaatst. 
e. Stand van zaken AS 6800 versie 3: aangegeven wordt dat beoordeling 

van de concept documenten door RvA nog niet heeft plaatsgevonden. 
Zolang geen beoordeling plaatsvindt kunnen de documenten nog 
definitief gemaakt kunnen worden. Jordi Verkade geeft aan dat SIKB 
regelmatig contact heeft met I&M en RvA om de situatie te bespreken 

en te bespoedigen. Helaas tot nu toe niet met het gewenste resultaat. 
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Validatie: op de wijzigingen dient door inspectiebedrijven validatie te 
worden uitgevoerd. Afgesproken is dat ECO dit doet op protocol 6801 
en 6802, Klink voert validatie uit op 6803 en Kiwa doet dit voor 6811. 
Validatie moet plaats vinden conform de nieuwe versie van BR 012 en 

T033. 
f. HUF-toets: voor bodembescherming is nieuw (bij andere documenten 

gebeurt dit al jaren) dat documenten, waar in wetgeving naar wordt 
verwezen, door Inspectie Leefomgeving en Transport (ILT) namens 
het Ministerie van Infrastructuur & Milieu worden beoordeeld op 
Handhaafbaarheid, Uitvoerbaarheid en Fraudebestendigheid (HUF). 
Voor de 6800 serie is dit ook uitgevoerd. De resultaten van de toets 

zijn bijgevoegd en de verwerking is besloten in het CCvD.  
g. Project database 6811: in vervolg op hetgeen in het vorige overleg is 

besproken is een eerste concept projectplan opgesteld. Dit plan wordt 

in een kleinere groep na afloop van deze vergadering besproken. Het 
definitieve plan wordt ter goedkeuring ingebracht bij het 
programmabureau waarna, naar verwachting, de pilot begin 2018 zal 
worden opgestart. 

h. Referentieboek: aangegeven wordt dat de 6800 bedrijven wel 
meerwaarde zien in een referentieboek. Pieter Tienstra geeft aan dat 
vanuit ODI/VDV een voorstel wordt gedaan voor iets gelijkwaardigs 
voor de 6700. Afgesproken wordt dat we dit voorstel afwachten en dat 
Pieter het vervolgens aanpast voor de 6800 bedrijven. 

i. Illegaal gebruik 6800: Pieter geeft aan dat hij heeft geconstateerd dat 

een niet geaccrediteerd bedrijf een inspectie heeft uitgevoerd op basis 
van de 6800. Pieter heeft dit gemeld bij SIKB, SIKB heeft hier 
vervolgens melding van gedaan bij het meldpunt Bodemsignaal van 
ILT. ILT is inmiddels een onderzoek opgestart. 
 

4. Stand van zaken voorkom een nieuwe actie Tankslag 

a. Besproken is de voortgang van het project 288 waarbij meerdere 

inspectie-instellingen zijn betrokken. Het project is gestart met een 
inventarisatie en literatuurstudie van onder andere historische 
inspectieresultaten. Deze fase is inmiddels afgerond en hierin wordt 
de hypothese bevestigd dat sinds de invoering van bio-componenten 
er meer en vooral diepere putcorrosie wordt aangetroffen. Of dit 
geheel, gedeeltelijk, of in mindere mate aan de bio-componenten kan 
worden toegeschreven wordt in het vervolg van het project 

vastgesteld door middel van materiaal- en laboratorium onderzoek 
van tanks. Op dit moment zijn er circa 6 tanks onderzocht van een 
totaal gewenst aantal van 30. Het project loopt naar verwachting tot 
einde 2018 waarbij eind 2017 een tussenrapportage wordt 
opgeleverd.   

b. Bespreken aanpassen 6802. Besproken is het voorstel dat Van der 

Heide heeft ingebracht bij de laatste vergadering van project 288. 

Aangegeven wordt dat dit nu nog geen voorstel voor en voorschrift is 
maar meer een werkinstructie. Geconcludeerd wordt dat dit een 
goede basis zal zijn om het protocol aan te passen 

 
5. Activiteitenbesluit/regeling 

Per 1 oktober jl. is de Activiteitenregeling gewijzigd, voor AS 6800 bedrijven 

zijn met name de artikelen 3.71d lid 1 en lid 9 en artikel 4.15 van belang. 
Hierin is aangegeven dat controles die eerst door BRL K903 bedrijven 
uitgevoerd moesten worden nu door AS 6800 bedrijven gedaan moeten 
worden. In het CCvD Bodembescherming is reeds naar voren gekomen dat de 
nu voorliggende tekst niet klopt en niet uitvoerbaar is. Kees Jonker 
(Rijkswaterstaat) is in overleg met VTI welke problemen de aanpassing in 
praktijk zal opleveren waarna wellicht de regeling hierop aangepast zal gaan 

worden. Ook 6800 bedrijven en SIKB zullen hierbij betrokken worden. 
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6. Themabijeenkomsten inspecteurs 6800 
Door de inspectie-instellingen is aangegeven dat ze het zinvol vinden om ook 
in 2018 een themabijeenkomst te houden. Wel wordt aangegeven dat eerst 
gewacht moet worden tot AS 6800 definitief is zodat dit besproken kan 

worden tijdens de bijeenkomst. Invulling van sprekers zal in een later stadium 
plaatsvinden. 

 
7. Vaststellen vergaderschema 2018 

De overleggen inspectie-instellingen AS 6900 vinden op 16 maart en 12 
oktober 2018 plaats, van 12.30-14.30. 

 

8. Rondvraag 
 In het CCvD/AC bodembescherming zijn twee zetels beschikbaar voor 

vertegenwoordiging uit het opdrachtgevend bedrijfsleven. De 

inspectie-instellingen is gevraagd om na te denken over wie hier 
eventueel voor geschikt zouden kunnen zijn, namen kunnen worden 
doorgegeven aan SIKB.  

 Bart van Dongen vraagt of de aanduiding van afgedopte leidingen ook 

gekeurd moet worden. Het antwoord is ja. 
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BIJLAGE BEHOREND BIJ VERSLAG 13 OKTOBER 2017  

 

 

Organisatie  Naam 

vertegenwoordiger  

Aanwezig  

17-3-2017  

Aanwezig  

13-10-2017 

SIKB Walter de Koning  

Jordi Verkade 

X  

X 

Van der Heide 

inspecties 

Gerard Drost 

Leo van der Kuil 

Gaatze Bosma  

X 

X 

 

 

X 

Ingenieursbureau 

Klink 

Floris Klink 

Bart van Dongen  

 

X 

 

X 

Kiwa Inspecta  Marcel Struis X X 

Van der Velde 

Protection 

 
 

Jacco van der Sande 

Yuan Au 

Maja Keijzer  

X 

X 

X 

X 

ECO inspecties Pieter Tienstra X X 

 

 
 


